

輕鐵車費表

Light Rail Fare Charts

生效日期 Effective From : 27/6/2021

八達通車費表⁽¹⁾ Octopus Fare Chart⁽¹⁾



乘搭車站數目 No. of Stops Travelled	成人 Adult	小童及 合資格學生身分人士 ⁽²⁾ Child and Personalised Octopus with "Student Status" ⁽²⁾	長者及 合資格殘疾人士 ⁽²⁾⁽³⁾ Elderly and Eligible Persons with Disabilities ⁽²⁾⁽³⁾
1-3	\$4.8	\$2.1	\$2.0
4-6	\$5.0	\$2.1	\$2.0
7-9	\$5.1	\$2.4	\$2.0
10-12	\$5.1	\$2.4	\$2.0
13-15	\$5.8	\$2.8	\$2.0
16-18	\$6.2	\$3.1	\$2.0
19-21	\$7.0	\$3.1	\$2.0
22 或以上 or above	\$7.3	\$3.6	\$2.0

單程票車費表⁽⁴⁾ Single Journey Ticket Fare Chart⁽⁴⁾



乘搭車費區數目 No. of Fare Zones Travelled	成人 Adult	特惠 ⁽⁵⁾ Concessionary ⁽⁵⁾
1-2	\$5.5	\$2.5
3	\$6.5	\$3.5
4-5	\$7.5	\$4.0

備註

- 八達通車費原則上按所乘搭的輕鐵車站數目而收費，當中包括登車及下車站。有關個別車程的票價，請參閱港鐵網站、MTR Mobile 或輕鐵月台車費表。
- 合資格學生使用「學生身分」個人八達通或合資格殘疾人士使用「殘疾人士身分」個人八達通乘搭輕鐵均可享特惠車費優惠。如需使用單程票，則必須繳付成人車費。
- 依據政府長者及合資格殘疾人士公共交通票價優惠計劃之推廣車費。
- 單程票車費按所乘搭的車費區數目而收費；輕鐵共設有6個車費區，而乘客最多乘搭5個車費區，便可到達目的地。
- 特惠單程票只適用於3-11歲及65歲或以上的乘客。

Remarks

- Octopus users are charged principally according to the number of Light Rail stops travelled, including the stops where they board and alight from the train. Please refer to MTR website, MTR Mobile or Light Rail platform fare chart for individual journey fare.
- Eligible students using Personalised Octopus with "Student Status" or eligible persons with disabilities using Personalised Octopus with "Persons with Disabilities Status" can enjoy concessionary fares when travelling on the Light Rail. Those using Single Journey Tickets must pay adult fares.
- Promotional fares are offered in accordance with the Government Public Transport Fare Concession Scheme for the Elderly and Eligible Persons with Disabilities.
- The Light Rail network has six fare zones. Single Journey Ticket users are charged according to the number of fare zones travelled. Passengers can travel to any destinations at a maximum of five fare zones.
- Concessionary fares for Single Journey Ticket are only applicable to passengers aged between 3 and 11, and 65 or above.

有關車票詳情
Ticket Information

